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تلــویزیون
کاظم  نوربخش مطرح کرد

موفقیت »نون .خ ۳« حاصل همدلی یک گروه 
بازیــگر سریال »نون.خ« گفت: از نظر من موفقیــت سریال 
»نون .خ« حاصل همـدلی یک گروه بزرگ است، گروهی که در 
سرما و گرما و در شرایط سخت بیماری کرونا به عشق مردم 
کنار یکدیگر ایستاده و با جان و دل به تولید اثر پرداختند. کاظم 
نوربخش اظهارکرد: خوشبختانه تا آنجا که می دانم سریال به خوبی 
توسط مردم دیده شده و تا به امروز محبوب ترین سریال نوروزی 
است، این اتفاق برای شخص من اتفاق بسیار دلگرم کننده ای است. 
وی در همین راستا ادامه داد: از نظر من موفقیت سریال »نون .خ« 
حاصل همدلی یک گروه بزرگ است، گروهی که در سرما و گرما و 
در شرایط سخت بیماری کرونا به عشق مردم کنار یکدیگر ایستاده 
و با جان و دل به تولید اثر پرداختند. بازیگر سریال »نون.خ« در 
همین رابطه ادامه داد: یکی از عواملی که باعث  شد تا مخاطبان 
با کاراکترهای نون .خ همذات پنداری داشته باشند باور گروه بود، 
این رفاقت و خانوادگی بودن بازیگران در خود اثر در پشت صحنه 
و میان تمام عوامل وجود داشت، این گروه همچون یک خانواده در 
تمامی لحظات کنار هم ایستاد تا نون .خ به این موفقیت برسد. وی 
عنصر کمدی را عاملی مهم در اثر دانست و اضافه کرد: خوشحالم 
که در شرایط سخت کرونا توانستیم با سریال »نون .خ« خنده را 
بر لبان مخاطبان جاری کنیم، هرچند این سریال را نمی توان 
اثری کمدی دانست اما موقعیت ها و داستان به نحوی بود که 
لحظات شادی را در نوروز فراهم آورد، لحظاتی که خود ما هم 
کنار مردم به تماشای اثر نشسته و لذت بردیم. نوربخش درباره 
تاثیر سریال های بومی در ارتقای فرهنگ کشور تاکید کرد: همه 
بازیگران »نون.خ« کشف سعید آقاخانی هستند، شخصا سال ها 
در تئاتر بازی کردم و اولین بار است که توسط یک کارگردان 
بزرگ دیده شده ام، ساخت آثاری مثل »نون.خ« امکان شکوفایی 
و دیده شدن را برای بازیگرانی که مدت ها تئاتر کار کرده و دیده 
نشده اند را فراهم می آورد. سعید آقاخانی باعث شد تا بتوانیم 
بالاخره خودمان را نشان بدهیم. وی در همین رابطه تاکید کرد: 
تاکنون هرچه سریال ساخته شده اکثرا در تهران و آپارتمانی بوده 
است، به نظر من ساخت این چنین آثاری به خوبی می تواند فرهنگ 
مناطق مختلف کشور را به نمایش بگذارد. در سریال »نون.خ« 
اکثر سکانس ها خارجی است و این کار بازیگران را بسیار سخت 
می کند اما مطمئنا همین زحمت ها باعث دیده شدن اثر خواهد 
شد. نوربخش پیرامون همکاری با سعید آقاخانی خاطرنشان کرد: 
لحظه به لحظه همکاری با سعید آقاخانی درس است، این تجربه 
برای من یک تجربه بی نظیر و عالی است، به شدت از حضور در این 
سریال لذت می برم، وی کارگردان خاصی است، من تا به حال 
ندیده ام کارگردانی تجربه 40 سال هنرش را به راحتی در اختیار 
بازیگر قرار دهد. وی در هدایت بازیگران به خوبی عمل کرده و سر 
سکانس ها وسواس بسیار زیادی دارد، اگر از یک سکانس راضی 

نباشد محال است که آن را قبول کند.

شب های نوروز سریال »نون .خ« در شبکه یک 
سیما توانست نظر بسیاری از مخاطبان را به خود جلب 
کند. یکی از بازیگران این سریال »سیروس میمنت« 
ایفاگر نقش »کیوان« است. »فارس« با »میمنت« 

گفت وگویی انجام داده که در ادامه می خوانید:
 آقای میمنت شما از فصل ابتدایی سریال 
»نون .خ« در این سریال حضور داشتید. در این 
سه سال چه تغییراتی در نقش تان ایجاد شده 

است؟
کمدی ای که در این شخصیت وجود داشت همچنان 
دیده می شود. باید بگویم این شخصیت از فصل یک تا 
سه تغییر آنچنانی نداشته است فقط در این سال ها 
کامل تر شده است. یعنی کیوانی که در فصل سه 
می بینید کامل تر از کیوانی است که در فصل یک دیدید.

 این تفاوت در چه بخش هایی است؟
در همه ابعاد شخصیتی او و شخصیتش کامل تر 
شده است. در این مدت ما بازخوردهای مردم را دیدیم 
و این را هم می دانیم که با چه بخش هایی از سریال 
خوشحال تر می شوند و می خندند و سعی کردیم 
همان ها را چه در بخش نگارش و چه در بخش بازی ها 

پررنگ تر کنیم.
 گریــم شمــا از نیمه داستان به بعد تغییر 

می کند.
بله، تا نیمه سریال گریمی  که دارم مثل فصل های 
قبل است و از نیمه تا پایان کار تغییر کوچکی در گریم 
داریم. براساس قصه ای که وجود دارد در زندگی شخصی 

کیوان اتفاقی رخ می دهد که موهایش را رنگ می کند.
  در فصل سه لوکیشن این سریال از فضای 
غرب کشور فاصله گرفته و به تهران آمده است. 
چقدر این تغییر لوکیشن می تواند در بازی ها 

اثرگذار باشد؟
لوکیشن خیلی در کار اهمیت دارد. برای مثال 
شما ببینید مردم شهرنشینی که در شهر زندگی و 
کار می کنند، شب هم که به خانه می روند سریال های 
آپارتمانی می بینند و این روال برایشان خسته کننده 
می شود. آنها بدون اینکه دلیلش را بدانند کار را پس 
می زنند. اما اگر آن لوکیشن به دشت و بیابان تغییر پیدا 
کند خود به خود باعث شعف در مخاطبان می شود و 
تماشای این فضاها و لباس های رنگی و کوه و دشت و... 

در روحیه مخاطبان اثر می گذارد.
 این موارد چقدر برای بازیگر جذابیت دارد و 

چقدر سختی کارش را دوچندان می کند؟
و  دارد  جذابیت  بازیگران  برای  زیاد.  خیلی 
رضایتمندی خاصی هم در کنار جذابیت وجود دارد. 

از طرفی سختی هایی هم دارد.
 بخشی از این سریال به نشان دادن اقلیم 
کردستان و آداب و رسوم مردم آن خطه است. 
مردم در بازخوردهایشان به شما می گفتند که 

از تماشای چنین سریالی حس رضایت دارند؟
مردم کردستان و نقطه های مختلف کردنشین همه 
و همه از تولید این سریال راضی هستند. به هرحال در 

این سریال منطقه آنها هم دیده می شود.
 موضوع بعدی درباره لباس ها و نوع پوشش 
مردم کــردستــان است که بعداز این سریال 

به خوبی در میان مردم جای خود را باز کرد.
سال ها پیش در خلال جنگ سوریه که به کوبانی 
کشیده شد با نشان دادن تصاویری از این جنگ، تازه 
مردم دنیا متوجه شدند که لباس کردی چقدر زیباست. 
ما از دنیا نمی توانیم ایراد بگیریم چون واقعا دلیلی  
ندارد که لباس کردی را بشناسند، اما از مردم خودمان 
می توانیم. کردستان یکی از شهرهای ایران است. یادم 
هست یکبار یکی از همسایه ها به منزلمان آمد و به 
همسرم گفت چقدر لباس زیبایی دارید و از آن جالب تر 
اینکه می خواستند به عروسی بروند و از همسرم لباس 

کردی گرفته بودند تا در مراسم بپوشند.
 چقدر کمبــود این دســت آثــار شبیه به 

»نون .خ« در تلویزیون احساس می شود؟
یکی از اصلی ترین وظایف صداوسیما این است 

که مناطق زیبای ایران و هر اقلیمی  در این کشور را 
به مردم بشناساند و این کم کاری ماست که در این 
سال ها کمتر به این سمت رفتیم. فرهنگ عرب، آذری، 
لر، بلوچ، و... همه ما گوهر یک دانه ایم و در یک کشور 
زندگی می کنیم و باید فرهنگ همه شهرها را بشناسیم. 
ایرانی ای که در ایران زندگی می کند کردها را زمانی 

شناخت که جنگ کوبانی را دید و این خیلی بد است.
 منهای لباس و ظاهر مردم کردزبان، چقدر 
خصیصه های این افراد در سریال سازی و در 

فرهنگسازی میان مردم مهم است؟
یکی از وظایف ما این است که خصلت های خوب 
انسانی را به تصویر بکشیم، حالا خصیصه های خوب 
انسانی چیست؟ همانی که امروزه در جامعه ما کم شده 
است و باهم بودن دارد فراموش مان می شود و الان که 

کرونا هم به این موضوع دامن زده است.
 این موضــوع در سریــال »نـون .خ« هم 

آمده است.
بله، بارها دیدیم که صبح تا شب باهم سر یک 
مساله ای دعوا می کنند اما سر یک سفره در کنار هم 
می نشینند و این راه درستی است که ما باید اشاعه 
دهیم. مردم هم چنین چیزی را دوست دارند و برایشان 
جذابیت دارد. کردها و البته همه منطقه های ایران 
به این شکل هستند. متاسفانه زندگی مدرن شهری 

خصیصه های خوبی را از ما دورکرده است.
 ما این صمیمیت را در سریال »پایتخت« یک 
تا پنج هم دیده بودیم. آنها باهم دعوا می کردند 

اما سر یک سفره در کنار هم می نشستند.
بله قبل از اینکه »پایتخت« و »نون .خ« ساخته 
شود سریال های دیگری هم در راستای نشان دادن 
فرهنگ و اقلیم بومی  ساخته شده بود. یادم است ۵0 
سال پیش درباره کردستان و شمال هم کارهایی 
ساخته شده بود اما به فرهنگ شان توجهی نمی شد و 
دو سریال »پایتخت« و »نون .خ« به فرهنگ این اقلیم 

توجه کردند.
 این سریال هایی که می فرمایید هم طنز 

بودند؟
بله. ولی دیده نشدند، چون یکی از دلیل هایش این 
بود که کارگردان اصلا کردستان را نمی شناخت و آمده 
بود سریالی در این باره بسازد. ولی سعید آقاخانی 

خودش کُرد است.
 از فصل یک تا به الان چقــدر بازخوردهای 

منفی داشتید؟
آنقدر بازخوردها زیاد بود که تصمیم گرفتم از 
فضای مجازی خداحافظی کنم. در فصل قبلی حضور 
پررنگی داشتم و همین باعث شده بود مردم در 

صفحه های مجازی به بنده محبت داشته باشند.
 در فصل سه نیز به اندازه فصل های قبلی 

بازی دارید؟
به همان اندازه فصل دو یا شاید بیشتر.

 نشان دادن فرهنگ هر شهری در قالب 
یک سریال در کنار اینکه می تواند جذاب باشد 
و فرهنگسازی کند، اما کار را برای سازندگان 
با  نیز سخت تر می کند و ممکن است فردی 

دیدن بخش هایی از سریال ناراحت 
شود و به او به عبارتی بربخورد. 
چقدر چنین ماجرایی شما را دچار 

محدودیت می کرد؟
به هرحال همیشه محدودیت وجود 
دارد اما هیچ کسی نمی تواند به سعید 
آقاخانی ایرادی بگیرد چون خود او یک 
کرد بااصالت است و هیچ کس به اندازه 
او فرهنگ کُردها را نمی شناسد. از سویی 
سعید آقاخانی نمی آید به فرهنگ خودش 
توهینی و به آن کم توجهی کند. اما کسی 
که به منطقه ای که دارد درباره اش فیلمی 
 می سازد آشنایی نداشته باشد، او ممکن 
است به دلیل عدم آشنایی به مردم آنجا 
دچار اشکالاتی شود. او از آنجایی که با 

آن فرهنگ آشنایی ندارد فرهنگی را به اشتباه به تصویر 
می کشد.

 فکر می کنید در شرایط فعلی چقدر مردم به 
آثار طنز نیاز دارند؟

بی نهایت. من یکبار گلایه ام را به مسئولان تلویزیون 
گفتم. یکی از اشتباه های ما در این مدت اخیر در 
تلویزیون این بود که در شرایط کرونا، مردم خودشان 
گرفتاری هایی داشتند و شب هم که می خواستند پای 
تلویزیون بنشینند و برنامه ای شاد ببینند، هیچ خبری 
از برنامه ای شاد نبود. چنین برنامه هایی برای روحیه 
و روان مردم خوب نیست. در چنین شرایطی وظیفه 
ما این است که به کمک مردم بیاییم و روح و روانمان 
را بسازیم نه اینکه شرایط را تشدیدتر کنیم. ما باید 
همیشه این را در نظر بگیریم که جامعه در چه شرایطی 
قرار دارد و ما در چه شرایطی داریم خوراکی به مردم مان 
می دهیم. مردم ما در چه شرایطی هستند و نیازشان 

بیشتر به چه سمتی است؟
 اما در همین یکسالی که گذشت برخی از 
هنرمندان هم کارشان را تعطیل کردند و حتی 
برای مردم هم که شده کار نکردند و اینها هم 
بخشی از ماجرا هستند و فقط نباید تلویزیون 

را مقصر بدانیم.
من به این افراد کاری ندارم و روی بحثم با آنها 
نیست و از کاری که کردند هم خوشم نیامد. حتی 
شنیدم برخی از هنرمندان گفتند چرا جانمان را به خطر 
بیندازیم؟ نه اتفاقا امروز روزی است که وظیفه شماست 
برای مردمی  که حال خوبی ندارند برنامه سازی کنید. 
همان زمان هم گفتم تا حالا هر کاری کردید، تمام شده 
و رفته و الان زمانی است که باید حضور داشته باشی 
و وظیفه ات را به مردمی  که در قرنطینه خانگی به سر 
می برند، نشان دهی. حتی می گویم شما اگر پای جانت 
هم به میان بود باید مردم را شاد کنی مثل افرادی که 

سال ها جنگیدند و بدون ترس از کشور دفاع کردند.
 به طورمعمول هر بازیگری بخشی از وجود 
خودش را به نقشی که ایفایش می کند، اضافه 
می کند. شما چقدر از خودتان را به نقش »کیوان« 

اضافه کردید؟
از همان فصل ابتدایی طی صحبتی که با سعید 
آقاخانی داشتم شخصیت کیوان را پیدا کردیم و آن 
را پرورش دادیم و هنوز معتقدم کیوان، دن کیشوت 

سریال »نون .خ« است.
 شخصیــت »کیوان« چقدر برای خودتان 

جذاب است؟
خیلی زیاد.

 با توجه به اینکه در این سال ها نقش های 
بسیاری در ژانرهای مختلفی بازی کردید جایگاه 

کیوان در کارنامه کاری شما کجاست؟
نقش کیوان را با جان و دل بازی کردم و با اشاره به 
سکانسی که برای جلب توجه همسرش که با او قهر کرده 
است، برای او آواز می خواند باید بگویم این نقش و این 
سکانس را با جان و دل بازی کردم. از طرفی زشت ترین 
صدا را داشتم اما همه خوش شان آمده است. چون که 

سوز داشت و به دل نشست.

گیتی معینی، بازیگر  گفت: قبل از اینکه در 
تلویزیون شروع به کار کنم، شناسنامه رادیو 
هستم و ۵0 سال سابقه هنری در رادیو دارم. 
این بازیگر در گفت وگویی با »استودیوهشت« 
رادیونمایش افزود: رادیو عشق است. من کارم 
را از ۱۲ سالگی شروع کردم و سختی های 
زیادی کشیدم تا به اینجا رسیدم و باعث 
افتخارم است که برای کشورم خدمت کنم. 
معینی یادآور شد: من در رادیو کارم را 
در »استودیوهشت« شروع کردم و از آن 
خاطره های زیادی دارم. او همچنین درباره 
ایفای نقش در سریال »حورا« که به تازگی 
پخش آن در شبکه سه آغاز و جایگزین 
»گاندو۲« شده است، افزود: »حورا«، کار 
خوب و قشنگی است اما چون بیشتر در قالب 

طنز کار کرده ام دوست دارم بیشتر مردم با 
دیدن کارهایم بخندند نه اینکه غمگین شوند. 
چون در حال حاضر با توجه به شرایطِ بیماری، 
مردم به اندازه کافی گرفتار و ناراحت هستند 
و بنابراین لبخند مردم به من انرژی می دهد و 
من دوست دارم مردم همیشه بخندند. معینی 
در پایان درباره تجربه اش در جشنواره فیلم 
فجر و کاندیداشدن برای بازیگری در فیلم 
»ابلق«، گفت: من این توانایی را دارم که بتوانم 
در هر ژانری ایفای نقش کنم اما بیشتر قالب 
طنز را دوست دارم. فیلم »ابلق« هم کاری 
متفاوت بود و من آن را بسیار دوست داشتم و 
کارم را با انگیزه انجام دادم. اگر از طرف داوران 
برای من بی عدالتی شد اشکالی ندارد، من 

سیمرغ را از مردم کشورم گرفتم.

گیتی معینی:

 دوست دارم مردم
 با دیدن کارهایم بخندند

»حمیدهیراد«داور
مسابقهخوانندگی

حمید هیراد در کنار مصطفی راغب 
و محمــدرضا چراغعلی، داوران بخش 
نیمه نهایی مسابقه »یک دو صدا« 
شدند. مسابقه »یک دو صدا« در بخش 
خوانندگی پس از پنج ماه رقابت بین 
۱۲0 خواننده، به ۲0 نفر در بخش 
نیمه نهایـی رسیدند و قرار است در 
حضور داوران اجرا داشته باشند. این 
مسابقه روز سه شنبه، ۱۷ فروردین ماه 
ساعت ۱0 صبح در استودیو شماره 

یک رادیو برگزار می شود. 

آریا طاهری:
حاضرم با شرکت کنندگان 

»هوش برتر« رقابت کنم
آریــا طاهــری مجــری فصــل جدیــد مســابقه 
»هوش برتر« که در ایام نوروز ۱400 روی آنتن شبکه 
نسیم رفت، از سختی ها و چالش های اجرا در این 
مسابقه و تفاوت های آن با فصل های قبل سخن گفت. 
تاکنون ۱0 فصل از برنامه »هوش برتر« روی آنتن 
شبکه نسیم رفته است و حالا سری جدید این برنامه 
با تغییرات کاملا ساختاری از ابتدای نوروز ۱400 به 
پخش رسیده است. پیمان پورمقیمی تهیه کننده این 
مسابقه است و در این فصل آریا طاهری اجرای آن را 
بر عهده گرفته است. آریا طاهری بیان کرد: فصل دوم 
مسابقه »هوش برتر« کاملا با فصل اول آن متفاوت است 
به این دلیل که در فصل اول شرکت کننده ها باید دانش 
و آگاهی را با سرعت عمل همراه می کردند و جواب 
می دادند و اطلاعات عمومی نقش سازنده ای داشت. 
وی ادامه داد: در فصل جدید علاوه بر همه داشته های 
فصل قبل، مهارت های جدیدی نیاز است و به طور 
مثال شرکت کننده باید بتواند در مرحله اول که حضور 
در ماز است ارتباط بین ذهن و دست ها را کنترل کند 
و یا در مرحله زمین بازی ارتباط مغز با سطح بینایی و 
پاها را مدیریت کند و همچنین در مرحله »دیوارمرگ« 
احتمال دارد همه آنچه را که تاکنون به دست آورده 
است از دست بدهد و یکباره ببازد. طاهری با اشاره 
به سختی های این مرحله یادآور شد: در فصل قبلی 
شرکت کننده ای که خیلی خوب جلو می رفت، در 
اواسط برنامه بیننده متوجه می شد که او به احتمال 
زیاد برنده مسابقه خواهد بود. اما الان در مرحله سوم 
که همان »دیوارمرگ« است ما »جان ها« )امتیاز( را از 
آنها می گیریم و به آ نها زمان می دهیم. ممکن است 
شرکت کننده ای زمان کمتری هم داشته باشد اما بتواند 

با سرعت عمل پاسخ بدهد و برنده شود.
 این فصل تغییراتی دارد

مجری جـدید برنامه »هوش برتر« در ادامه عنوان 
کرد: مسابقه در این فصـل تغییرات بسیاری کرده است 
و شاید به جز ۱0 درصد که آن هم به دلیل ماهیت ذهنی 
سوالات است تشابهی بین فصل قبل و فصل جدید 
مسابقه نیست. وی درباره سختی ها و چالش اجرای 
چنین مسابقه ای بیان کرد: خود من یکماه تمام در 
اتاق تمرین بودم و بازی ها را تمرین می کردم تا بتوانم 
با برای مخاطبان مسابقه »هوش برتر« توضیح بدهم 
که چه اتفاقاتی اینجا رخ داده است. طاهری درباره 
سختی این مسابقه و اینکه چقدر شرکت کننده ها از 
این سختی ها استقبال می کنند نیز یادآور شد: من 
بیننده فصل قبلی »هوش برتر« بودم و همیشه خود 
را جای شرکت کننده ها می گذاشتم و می گفتم اینها 
چطور می توانند پاسخ دهند اما در همین فصل ۱۳ 
هزار نفر ثبت نام کرده اند 400 نفر برگزیده شده اند، با 
آنها تمرین شده است و باز ۶4 نفر از آنها برای حضور 
در مسابقه انتخاب شده اند. وی ادامه داد: دوستان 
شرکت کننده تمرین می کنند و اینگونه نیست که یک 
نفر با همان اندوخته خود وارد مسابقه شود. همانطور 
هم که می دانید هوش و استعداد مثل باقی ماهیچه های 
انسان قابل پرورش است، این شعار برنامه ماست و 
باید بگویم این دوستان با تمرین اینجا رسیده اند. 
مجری »هوش برتر« درباره تمرینات خودش نیز 
گفت: زمانیکه من وارد اتاق تمرین می شدم شاید در 
خیلی از بازی ها بد بودم و الان در برخی مراحل رکورد 
دارم، شاید اگر مجال آن باشد با شرکت کننده ها رقابت 
کنم و کل بیندازیم تا ببینیم چه کسی می برد. وی به 
فشار کاری برای ضبط نوروزی برنامه اشاره و بیان 
کرد: روزی ۸ تا ۱0 ساعت ضبط داشتیم تا برنامه را 
به نوروز برسانیم. مجری »هوش برتر« در پایان درباره 
جذابیت های این فصل عنوان کرد: مسابقه هوش برتر 
در فصل قبل به دلیل اجرای خوب افشین زی نوری 
و شرکت کننده هایش جزو مسابقه های پربیننده 
تلویزیون بوده است اما در این فصل به این دلیل که 
بازی ها بیشتر به سمت گیم رفته و بازی هایی است 
که بیننده ممکن است مشابه آنها را دیده یا انجام داده 
باشد، همذات پنداری برای آنها ایجاد می کند. به همین 
دلیل فکر می کنم این فصل جالب و جذاب خواهد شد.

سینمــا

خبـــر

در شرایطی که تهران باردیگر به حالت قرمز درآمده است، 
هرچند هنوز رسما ابلاغیه ای برای تعطیلی سینما و تئاتر اعلام 
نشده است ولی فعالان این دو حوزه می دانند که این تعطیلی 
بیخ گوش شان است و در چند ساعت آینده باید بار دیگر در 
سالن های خود را ببندند. دوشنبه ۱۶ فروردین ماه اعلام شد 
وضعیت تهران به رنگ قرمز در آمده است و بخشنامه ای هم درباره 
چگونگی حضور کارکنان فعالیت مشاغل گوناگون صادر شد. با این 
همه هنوز به طور رسمی چیزی درباره فعالیت سینما و تئاتر اعلام 
نشده است. در همین زمینه همایون امیرزاده، مدیر روابط عمومی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: با توجه به اینکه اعلام شده که 
وضعیت تهران قرمز شده است، طبیعتا هر دستورالعملی از سوی 
ستاد ملی مقابله با کرونا اعلام شود، همه فعالیت ها از جمله امور 
فرهنگی و هنری را هم در برمی گیرد. او ادامه داد: هنوز چیزی به ما 
ابلاغ نشده است و منتظر ابلاغیه جدید هستیم. او در پاسخ به اینکه 
پیش از این به هنگام نارنجی شدن وضعیت تهران، اعلام شد مشاغل 
گروه سه به صورت خودکار تعطیل می شوند، تصریح کرد: حالا 
هم طبیعتا این اتفاق می افتد ولی حتما ستاد کرونا ابلاغ جدیدی 
خواهد داشت و ما منتظر آن هستیم. اما محسن حسن زاده، مدیر 
روابط عمومی مرکز هنرهای نمایشی در این زمینه توضیح داد: 
طبق قاعده همیشگی، وقتی وضعیت به رنگ قرمز دربیاید، مشاغل 
گروه دوم هم تعطیل خواهند شد. از سه شنبه ۱۷ فروردین ماه 
فعالیت ها تعطیل خواهد شد. او در عین حال افزود: البته قرار است 
جلسه ای اضطراری درباره وضعیت پایتخت برگزار شود و اگر در 
این جلسه تصمیم تازه ای درباره سینما و تئاتر گرفته شود، طبق آن 
تصمیم عمل خواهیم کرد ولی در غیر این صورت، فعلا سالن های 
سینما و تئاتر تعطیل خواهند بود. همچنین مسعود نجفی، مدیرکل 
روابط عمومی سازمان سینمایی نیز اعلام کرده است که با توجه به 
اینکه وضعیت رنگی شهر تهران قرمز شده است، به سمفا دستور 
توقف فروش بلیت های سینما را دادیم و بنابراین سینماها فعالیت 

نخواهند داشت.

در شرایطی که نزدیک به سه ماه از آغاز تصویربرداری فصل 
دوم »زیرخاکی« به کارگردانی جلیل سامان و تهیه کنندگی 
رضا نصیری نیا می گذرد و گروه به صورت پرفشار مشغول 
کار هستند، نقش آفرینی هومن برق نورد در این مجموعه 
تلویزیونی آغاز شده است. در شرایطی که هنوز ضبط سریال 
به پایان نرسیده، برخی برای پخش آن در روزهای پیش رو 
گمانه زنی کرده بودند، اما سختی کار در شرایط کرونا عملا 
اجازه پخش و تصویربرداری همزمان را نمی دهد. تصویربرداری 
این سریال از نخستین روزهای سال جدید به صورت فشرده 
برای پخش از شبکه یک ادامه دارد و عوامل در کرج ساعاتی 
طولانی در روز را مشغول کار هستند. مراحل فنی سریال از 
جمله تدوین آن نیز با پیوستن حسن حسندوست به عنوان 
تدوینگر در حال انجام است. در فصل دوم »زیرخاکی« 
بازیگرانی همچون هومن برق نورد، گیتی قاسمی، فروغ 
قجابگلو، مریم سرمدی و ستاره پسیانی به جمع دیگر 
هنرمندان آن پیوسته اند. ترکیبی که نشان می دهد مخاطبان 
احتمالا با سریالی با شخصیت های متنوع و قصه ای پرماجرا 

مواجه خواهند شد.

یکه تازی کرونا همچنان ادامه دارد

تعطیلی دوباره سینما و تئاتر

هومن برق نورد در »زیرخاکی«

مصطفیزمانیدر
»بدونقرارقبلی«

با شــروع سال جدید نقش آفرینی 
مصطفی زمانی در فیلم »بدون قرار 
قبلی« به کارگردانی بهروز شعیبی 
و تهیه کنندگی محمود بابایی آغاز 
شده است. فیلمبــرداری »بدون قرار 
قبلــی« باردیــگر در شهر مشهد از 
سر گرفته شده و تاکنون ۳0 درصد 
از فیلمبرداری آن به اتمام رسیده 
است. »بــدون قــرار قبلی« پنجمین 
فیلم سینمایی بهروز شعیبی است که 
فیلمنامه آن توسط فرهاد توحیدی و 
مهدی تراب بیگی با نگاهی به یکی از 
داستان های مصطفی مستور نوشته 

شده است. 

آغازپیشتولید
سریال»بیهمگان«

تهیه کننده سریال »بی همگان« 
گفت: پیش تولید سریال »بی همگان« 
آغاز شد. »مهــران مهــام« افزود: 
پیش تولید سریال بی همگان را آغاز 
کردیم. وی درباره انتخاب کارگردان 
این سریال نیز بیان داشت: گزینه هایی 
داشتیم و از میان آنها یکی را انتخاب 
کـردیــم که در خبــرهــای بعـدی 
اطلاع رسانی می کنیم. این تهیه کننده 
درباره زمان پخش سریال »بوتیمار« 
که قرار بود نوروز پخش شود نیز 
گفت: آخرین خبری که به ما دادند 
این بوده که بعداز ماه مبارک رمضان 

این سریال پخش می شود. 

سیروس میمنت: 

 نقشم را با جان و دل 
بازی کردم


